
 
 
In de RIB 24037 spreekt het College het voornemen uit de oude Trias locatie te verkopen 
aan Vidomes ten behoeve van het realiseren van goeddeels sociale huurwoningen voor 
senioren. De Rijswijkse VVD is zich ervan bewust dat het College hiermee uitvoering geeft 
aan een motie, maar constateert ook dat de (financiële) werkelijkheid heden ten dage geheel 
anders is. 
Graag geeft het College tijdens Forum Stad antwoord op de volgende vragen: 
- Welke alternatieven voor deze variant zijn overwogen? 
- Zijn er commerciële projectontwikkelaars die geïnteresseerd waren in het kopen van de 

locatie? 
- Hoeveel euro loopt de gemeente mis nu de locatie wordt vekocht aan Vidomes in plaats 

van aan een commerciële ontwikkelaar?  
 
Met vriendelijke groeten, 
 
Udo Oelen 
Raadslid 
 
 


